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Z Á P I S   
   z mimořádného jednání PREZIDIA ČSS, z.s. 

                                  konaného online dne 26. 1. 2023 
 

Přítomni: I. Hermel, P. Bittner, J. Priščák, K. Frantalová, J. Fidler 
Host: M. Lidinský 
 
Jednání Prezidia bylo zahájeno ve 14 h. 
PROGRAM:    
Informace a nastavení postupu při vypořádání závazku mezi ČSS, z.s. a JMKS na střelnici 
v Soběšicích. 
 
- Jde o mimořádné informativní zasedání. Důvodem je zítřejší jednání ČSS, z.s a JMKS se 
zástupci Dukly Hradec Králové, Olympu Brno, Komety Brno, RSCM Brno na střelnici 
v Soběšicích ohledně vypořádání závazku mezi ČSS, z.s. a JMKS. Za ČSS, z.s. se jednání 
zúčastní pověřená osoba - pan Lidinský.  
- Současně bude přítomen zástupce firmy programující a instalující systém pro odečty 
terčových zásob na kartách pro průběžnou a aktuální inventarizaci. 
- Dojde na odečet faktických zbytků terčových zásob na kartách. Bude první přehled o 
zásobách terčů. Je to důležité pro rozhodnutí ČSS, z.s., jak naložit se závazky vůči těmto 
subjektům. Kromě karet s terčovými zásobami resortů ČSS, z.s. a Komety Brno bylo vydáno 
ještě asi 500 karet u kterých není jasné kolik terčů je na nich nahráno. 
- Zjištění aktuálního stavu terčových zásob a rozhodnutí o vypořádání s majiteli karet je 
důležité pro to, aby mohla být střelnice v Soběšicích uvedena do provozu. Řešení terčových 
zásob by mělo být odděleno od řešení dalších vypořádání s JMKS.  
- Revizní komise navrhuje uznat pouze závazky vůči resortům a RSCM Brno, protože jim 
vracení, z důvodu získávání financí z dotačních titulů, není možné. Ostatní subjekty by si své 
závazky vypořádaly individuálně s JMKS jako s prodejcem. Je důležité nastavit koeficient 
uznávání, není možné uznávat 1:1 bez kompenzace.  
- Pan Lidinský navrhl zjistit aktuální stav a uspokojit nejprve resorty a RSCM Brno. Pak podle 
aktuálního stavu velké SSK. Každý uznaný terč je třeba mít vykompenzovaný dalším jedním 
terčem (náklady na vypuštění, mzdy…). Není možné překročit terčovou zásobu, která na 
střelnici fyzicky je. Podle tohoto klíče může ČSS, z.s. převzít závazky do výše 66 000 terčů. 
Ostatní subjekty budou muset své pohledávky řešit s JMKS.  
- Prezidium souhlasí s návrhem pana Lidinského.  
- Rozhodnutí bude zveřejněno na webu ČSS, z.s. 
 
 
 
V Praze dne 26. 1. 2023        Ivan Hermel 

prezident ČSS, z.s. 
  
Zapsala: J. Zámyslická, tajemnice ČSS, z.s. 


